
Verslag houdende een lijst van vragen

De vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit (LNV), belast met het 
voorbereidend onderzoek van dit wetsvoorstel, heeft de eer als volgt verslag uit te brengen 
van haar bevindingen in de vorm van een lijst van vragen. 

De voorzitter van de commissie, 
Geurts 

De griffier van de commissie,
Jansma

Nr Vraag
1 Wanneer en op welke wijze wordt bekendgemaakt hoe de normerende 

afspraken een bijdrage gaan leveren aan het doelbereik?
2 Op welke wijze wordt de sector betrokken bij de plannen voor de 

normerende afspraken?
3 Wanneer verwacht u de saneringsregeling visserij op basis van de Brexit 

Adjustment Reserve (BAR)-gelden te kunnen publiceren en wanneer 
gaat u meer duidelijkheid geven over de stillig- en liquiditeitsregeling?

4 Wat zijn de consequenties van het verlagen van de middelen in het 
Transitiefonds voor de jaren 2024 tot en met 2027?

5 Waarom is ervoor gekozen de middelen in het Transitiefonds juist in de 
komende jaren te verlagen (660 miljoen van 2024 tot 2027)?

6 Waarom staat een deel van de middelen voor de Nederlandse Voedsel- 
en Warenautoriteit (NVWA) op de aanvullende post?

7 Kunt u toelichten hoe is bepaald dat van 2022 tot 2027 oplopend 30 tot 
85 miljoen euro nodig is voor versterking van de NVWA en daarna zelfs 
jaarlijks 100 miljoen euro en hoe komt dit bedrag tot stand?

8 Waar is de 75,6 miljoen euro voor stalmaatregelen precies voor 
bedoeld?

9 Hoeveel stikstof beoogt u te reduceren met de 75,6 miljoen euro voor 
stalmaatregelen?

10 Wat betekent de inzet van de Landelijke beëindigingsregeling 
veehouderijlocaties (Lbv) voor reductie van stikstofdepositie in Natura 
2000-gebieden?

11 Wordt de reductie van stikstof als gevolg van de Lbv ingezet voor PAS-
melders?

12 Hoeveel veehouderijen verwacht u die gebruik gaan maken van de Lbv 
en in welke regio's?

13 Hoeveel extra stikstof verwacht u te reduceren door de verhoging van 
het budget met 133 miljoen euro voor de Maatregel Gerichte Aankoop 
(MGA)?

14 Komen de 20 miljoen euro bedoeld voor de saneringsregeling visserij te 
vervallen? Zo ja, waarom wordt dit bedrag niet doorgeschoven naar 
volgend jaar en waar gaat deze 20 miljoen euro naartoe?

15 Waar wordt de 14,5 miljoen euro van budget duurzame visserij naartoe 
verplaatst en is dit bedrag al ergens voor gereserveerd?



16 Waar wordt het budget inpassingskosten Wind op Zee ten behoeve van 
Duurzame visserij aan uitgegeven?

17 Waar wordt de 8,7 miljoen euro van het budget Programma Veenweide 
aan uitgegeven als onderdeel van bijdrage aan medeoverheden?

18 Waar is de 8 miljoen euro voor Caribisch Nederland voor gereserveerd 
of wordt het voor ingezet vanuit het Natuur- en Milieubeleidsplan 
Caribisch Nederland en welk deel is juridisch verplicht?

19 Klopt het dat het budget van Klimaatimpuls Natuur en Biodiversiteit met
7,5 miljoen euro wordt verlaagd ten behoeve van het Programma 
Veenweide? Waar was dit geld voorheen voor bedoeld?

20 Kunt u het aantal dieren dat in 2021 onbedwelmd is geslacht 
onderverdelen per diersoort?

21 Kunt u het aantal onbedwelmd aangesneden dieren in 2021 uitsplitsen 
naar het aantal dieren dat direct na het aansnijden een bedwelming 
kreeg, het aantal dieren dat kort voor het verstrijken van de 40 
seconden een bedwelming kreeg, het aantal dieren dat op aanwijzing 
van de NVWA een bedwelming kreeg en het aantal dieren dat geen 
bedwelming kreeg omdat ze binnen 40 seconden na het aansnijden het 
bewustzijn hadden verloren? Kunt u hierbij onderscheid maken tussen 
de verschillende diersoorten?

22 Wordt met de toegenomen bijdrage aan de NVWA verwacht dat zij 
hiermee wel aan alle wettelijke taken toekomt?

23 Waar zal het extra geld dat naar de NVWA gaat voor ingezet worden?


